
Interpelace  

Nebytový prostor Švédská  

Interpelovaný: Starosta Mgr. Jaroslav Pašmik, MBA 

 

 

Vážený pane starosto,  

 minulá Rada, i za mého skromného přispění, vyřešila jeden z dlouhodobých problémů, 

když jsme vyhráli spory se Vzdělávacím institutem Praha a minulý rok MČ zpátky převzala 

nebytové prostory ve Švédské ulici na Hřebenkách na Smíchově. Díky naší několikaleté snaze 

jsme Vám tak „nadělili“ volné nebytové prostory prvotřídní kvality a umístění.  

 Mám na Vás proto následující dotazy:  

1. Hodláte uvolněné prostory na Hřebenkách využít pro navýšení školských kapacit?  

2. Pokud Vaše Rada rozhodne, že uvolněné prostory nebudou využity pro školské potřeby, 

jaký jiný záměr využití těchto prostor Vaše Rada má?  

3. Pokud budou tyto volné prostory pronajímány, jakým způsobem bude vybrán nájemce? 

Vzhledem k citlivosti lokality a kvalitě nebytových prostor, přizvete k procesu výběru 

nového nájemce zástupce z každého politického klubu zastoupeného v Zastupitelstvu?  

 

Děkuji za Vaši odpověď.  

 

Smíchov, 7. března 2023 

 

 

Bc. Martin Damašek, M.A.  
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